
PROTOKOLL 2022-05-10 

Möte IF Vikens Ungdomssektion 

Plats:   Digitalt via Teams  

Tid:   20:00 

Närvarande: Maria Lindberg Engberg  (ML)  F08/sammankallande  

Anders Klässbo (AK)  F11-12   

Sarah Johansson  (SJ)  P10  

Anna Ödman (AÖ) 

P12 Louise Hero (LH) F11-12 

 

Anmäld frånvaro: Magnus Sahlin (MS) P08 

Delges:   De närvarande  

 

1. Mötets öppnande 

 Mötet öppnas  

 

2. Val av sekreterare  

ML utses till mötets sekreterare 

 

3. Dagordningen fastställs  

 

4. Föregående protokoll  

Godkännes  

 

5. Läget i lagen 

Bollkul 16 – kommer starta upp igen under v.19 söndagar kl.17-18 med ny ledare. Fler ledare 

kommer behövas. AÖ och SJ kollar av att de kommer igång ordentligt. 

Bollkul 15 – 45 barn, ca:25 på träningar. Ledare för tjejer stabilt, fler behövs till killarna när 

de snart delar upp killar och tjejer. 

F13-14 – 18-20 tjejer, ca 12 på träningar. Ledare stabilt. 

F11-12 – 20 tjejer, ca 14-16 på träningar. Ledare stabilt. 

F10 – 14 tjejer, ca 10 på varje träning. Ledare stabilt. 

F09 -  16 tjejer, ca 10 på träning. Ledare stabilt. 

F08 – 12 tjejer, hög närvaro. Ledare stabilt. 

F0607 – 17 tjejer, ca 12 på träning. Ledare stabilt. 

P14 – 22 killar, ca:10-12 på träningar. Ledare ok. 

P13 – 22 killar, ca 15 på träningar. Ev någon mer ledare skulle behövas. 

P12 – 30 killar, ca 25 på träningar. Ledare stabilt. 

P11 – 17 killar, ca 10-12 på träningar. Ledare stabilt. 

P10 – 25 killar – ca 20 på träning. Ledare ok. 

P09 – 22 killar, hög närvaro. Ledare stabilt. 

P08 – 18 killar. Ledare stabilt. 

P07 – 7 killar. Samarbete med IFK och P08 för matcher. Ledare ok. 
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6. Domare 

ML har gjort ett domar-schema för säsongens alla 5 mot 5 och 7 mot 7. Berörda domare och 

lag samt kansliet har fått en kopia. Viktigt att alla vår nyutbildade domare får chansen att 

döma. Över 20 tjejer och killar födda 2008 har utbildats och vill fortsätta döma. Kansliet 

bokar 9 mot 9.  

 

7. Matchkläder 

AK har koll på läget. Några lag behöver komplettera och byta några storlekar. 

 

8. Lilla och stora Vikendagen 

Lilla vikendagen: SJ och AÖ har kontakt med Bollkul 15 förmatch den 2 juli. 

Vi funderar vidare på Stora Vikendagen. 

 

9. Representant på styrelsemöten 

AK kan tänka sig att gå på något möte om det passar. ML delger styrelsen att vi önskar få 

inbjudan till mötena via mail så vi kan se om datumet passar. 

 

10. Klassfotboll utvärdering 

Lågstadiet bör spela 5-5. Färre föräldrar i kiosken under dagen. Föräldrar behövs istället på 

morgonen i iordningsställande och när dagen är slut vid städning. Man kan tänka om 

angående när olika åldrar spelar för att få ännu fler till kiosken. Tidigarelägga både kontakt 

med PD, anmälningar osv. Bra med utprovningen av klubbkläder. Domare funkade bra! I det 

stora hela var det en mycket lyckad dag. 

 

11. Lagssponsring 

Vi diskuterar möjligheten för enskilda lag att få möjligheten att bli sponsrade inför 

exempelvis en cup. Efter omröstning blev det i US godkänt och frågan skickas vidare till 

styrelse. 

 

12. UP FOR MATCH 

Detta är ingenting vi känner att vi kan prioritera just nu. Vill kansli eller styrelse driva frågan 

är vi positiva till det. 

 

13. Låda för urväxt 

En begagnatshop inför nästa säsong tror vi att det finns stort intresse för.  Frågan bordläggs 

till senare under säsongen. 

 

14. Ramadan 

Vi diskuterade lämpligheten med att träna när man fastar. Vi behöver återkomma till frågan 

inför revidering av policy kommande år. 

 

15. 11-11 mål Hanebol 

Kjell kollar med senior om vi kan flytta 2 från Rösvallen. Han ber sedan kommunen flytta 

dessa. ML återkommer med besked. 

 

16. Nästa möte.  

Söndag 5 juni kl.18:30 på Vikenborg 
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17. Övriga frågor  

Det behövs en till bollsäck till Hanebol med 4or. Vi fick 15 nya till Klassfotbollen. Dessa tas ut 

till Hanebol. AK och AÖ kollar över våra bollar samt övrigt material och fyller på ute på 

Hanebol. 

Eftersom Rudi har avsagt sig sitt uppdrag så behöver vi få in nya ledamöter till US. Vi 

funderar på nya namn till nästa möte. 

Vi inväntar svar från styrelsen angående kiosken på Hanebol, godkännande av vår policy 

samt inköp av 9 mot 9 målburar. 

 

18. Mötets avslutande 

Mötet avslutas. 

 

Vid protokollet    

 

Maria Lindberg Engberg, sekreterare och sammankallande. 

 

 

 


